



## Dikson Color Extra Premium

### **GB** DIKSON COLOR PREMIUM

Scented oxidizing hair color cream. Contains Silk proteins and herb extracts (Mallow and Chamomile) with refreshing action. Even, stable and shining results. Complete coverage of white hair without needing any base product. 101 shades divided into 12 series. 120 ml tube in its case for two applications with 1:1 mixing ratio. Bleaching tones: 1.5 to 3. Dermatologically tested. For professional use.

### **F** DIKSON COLOR PREMIUM

Teinture par oxydation en crème parfumée, aux protéines et aux extraits végétaux (mauve et camomille) possédant des propriétés dermoprotectrices actives contre les effets néfastes des agents atmosphériques. Résultats uniformes, stables et éclatants. Couvre à 100% les cheveux blancs, sans devoir ajouter de base. 101 nuances subdivisées en 12 séries. Tube avec étui de 120 ml pour deux applications avec mélange 1:1. Décoloration de 1,5 à 3 tonalités. Dermatologiquement testé. Pour usage professionnel.